



AUCKLAND GRAMMAR SCHOOL
Founded 1869

THE FUTURE STARTS NOW

Auckland Grammar School provides you with many co-curricular activities to enhance your education.

奥克兰文法学校提供很多种课外活动，鼓励学生全面发展。

Student Story: Andrew Huang from China

学生故事：黄剑锋 (Andrew) 来自中国

Andrew is from Zhongshan and is the third boy in his family to study at Auckland Grammar. His family values the education boys receive at Grammar and considers it the best school in New Zealand.

He is studying accounting, economics, maths and photography for Cambridge International Exams (CIE) and ESOL (NCEA).

Andrew is part of the School media group. This is a co-curricular group where students are involved in filming or photographing school events and sports games. He also plays Badminton A-grade, is involved in the Economics Society, and regularly plays table tennis.

Andrew's advice to you: Try to learn English before coming to New Zealand. Research about rugby and the New Zealand love of sport. Focus on what you like to do!

Andrew 来自中山。他是家里第三个入读奥克兰文法学校的孩子。他的家人很欣赏奥克兰文法学校的教育方式，觉得这个学校是全新西兰最好的学校。

他正在学习剑桥国际(CIE)的会计、经济、数学、摄影和 NCEA 的英语。

Andrew 是学校传媒团的成员。这是学校课外活动社团，他们经常参与拍摄学校的重要活动以及运动比赛项目。另外他喜欢打羽毛球 (A 级)、乒乓球, 参加经济学会。



Andrew 的建议：来新西兰之前要努力学习英语，查找关于橄榄球的信息以及新西兰流行的运动项目。专注于自己喜欢做的事情！